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          KS-BOR.0002.14.2018  
 
Protokół  
Nr XXXV/2018 
XXXV sesji 
Sejmiku Województwa  
Warmińsko-Mazurskiego 
z dnia 27 marca 2018 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Sala Sesyjna Sejmiku 
Początek posiedzenia: 11:07 
Spośród 30 radnych obecnych było: 28 radnych 
Zakończenie posiedzenia 27.03.2018 r., godz. 12:55 
                                                                                                                                                                                   
1. Otwarcie obrad. 
                                                                            

Przewodniczący Sejmiku, p. Jan Bobek powitał serdecznie radnych województwa, zarząd 
województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz pracowników Urzędu 
Marszałkowskiego. Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

 
Załącznik nr 1, 2 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że p. Artur Szwoch Prezes Polskiej Izby Handlu 

Zagranicznego wręczy certyfikat potwierdzający funkcjonowanie systemu zarządzania jakością  
w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie. 

 
Artur Szwoch Prezes Polskiej Izby Handlu Zagranicznego powiedział m.in., że system 

zarządzania jakością ewoluuje i fundamenty tego systemu, czyli orientacja na klienta, realizacja 
zadań, wyznaczanie celów do osiągnięcia nie zmieniają się na przestrzeni lat.  Podkreślił, że do 
systemu zarządzania wprowadzono zarządzenie ryzykiem, czyli patrzenie na organizację pod kątem 
zagrożeń.  Dodał, że zarządzanie ryzykiem pojawiło się w międzynarodowym standardzie ISO 
9001. Zaznaczył, że najważniejszym ryzykiem, ale również zadaniem i wyzwaniem jest 
wprowadzenie skutecznego systemu ochrony danych osobowych.  Następnie wręczył na ręce 
Marszałka Województwa certyfikat 388/2006 dla Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie jako dowód, że Urząd spełnia wymagania normy 
międzynarodowej PN-EN ISO 90001:2015-10 z  datą ważności do 17.01.2021 r. 

 
Marszałek Województwa podziękował Prezesowi Polskiej Izby Handlu Zagranicznego za 

współpracę, która trwa od 12 lat. Podziękował również pracownikom Urzędu za organizację pracy 
 i utrzymywanie standardu. Podkreślił m.in., że pozwala to na wykonywanie funkcji 
administracyjnych w Samorządzie Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że decyzją  Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego  4 podmioty uzyskały członkostwo w sieci „Dziedzictwo Kulinarne Warmia Mazury 
Powiśle” w kategorii producenci surowców w rolnictwie, przetwórcy żywności oraz restauracje  
i inne punkty gastronomiczne.  

 
Następnie głos zabrała p. Sylwia Jaskulska Członek Zarządu Województwa, która 

poinformowała, że nowi członkowie przystępują do sieci Dziedzictwa Kulinarnego Warmii, Mazur  
i Powiśla. Nadmieniła, że w 2001 roku Samorząd Województwa jako pierwszy  przystąpił do sieci 
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Dziedzictwa  i obecnie skupia 135 Członków. Kolejno przedstawiła przedsiębiorców, którym 
Marszałek Województwa wręczył certyfikaty.   

 
Certyfikaty, które wręczył Pan Marszałek otrzymały następujące podmioty: 
 

1. Natura Mazur Hotel & SPA Warchały, k. Jedwabna 
 
2. Kalinówka – Wzgórza Dylewskie, Pietrzwałd k. Ostródy 
 
3. Niebieski Zaułek Restauracja Mazurska,  Szczytno 
 

Marszałek Województwa oznajmił, że  film Piotra Domalewskiego „Cicha Noc”  został 
zwycięzcą 20. gali rozdania Orłów i zdobył aż dziewięć statuetek.  Powiedział m.in., że środowisko 
artystyczne  dobrze promuje region. Podkreślił również efekty funkcjonowania funduszu 
filmowego.  
 

2.  Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w trybie pilnym wpłynął projekt uchwały   
w sprawie przyjęcia projektu Aktualizacji „Programu ochrony środowiska przed hałasem dla 
terenów poza aglomeracjami, położonych wzdłuż dróg krajowych oraz wojewódzkich na terenie 
województwa warmińsko-mazurskiego o obciążeniu ponad 3 mln pojazdów rocznie, których 
eksploatacja spowodowała negatywne oddziaływanie akustyczne w wyniku przekroczenia 
dopuszczalnych poziomów hałasu określonych wskaźnikami LDWN i LN” określonego uchwałą  
Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. -  
w zakresie dróg wojewódzkich oraz przyjęcia Prognozy oddziaływania na środowisko ww. 
Aktualizacji Programu, który został umieszczony w punkcie 13 porządku obrad. Dodał, że porządek 
obrad został przekazany radnym. 
 

Porządek obrad kształtował się następująco: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu aktualizacji 

strategii rozwoju społeczno-gospodarczego województwa warmińsko-mazurskiego – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu „Analiza sytuacji na rynku pracy  
w województwie warmińsko-mazurskim w 2017 roku” – referujący: p. Miron Sycz, 
Wicemarszałek Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Pana J.M. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr 
XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie”  – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Lima Sp. z o.o. Spółka Komandytowa do usunięcia naruszenia 
prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” – referująca: p. Sylwia Jaskulska, 
Członek Zarządu Województwa. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Maestro Investments Sp. z o.o. do usunięcia naruszenia prawa 
dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” – referująca: p. Sylwia Jaskulska, 
Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Pana A.N. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr 
XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie” – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Panią K.W., Pana J.W., Pana M.W. i Pana M.W. do usunięcia 
naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” – referująca: p. Sylwia 
Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod 
uprawy maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2018 roku  
w Województwie Warmińsko-Mazurskim – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek 
Zarządu Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Aktualizacji „Programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, położonych wzdłuż dróg 
krajowych oraz wojewódzkich na terenie województwa warmińsko-mazurskiego  
o obciążeniu ponad 3 mln pojazdów rocznie, których eksploatacja spowodowała 
negatywne oddziaływanie akustyczne w wyniku przekroczenia dopuszczalnych 
poziomów hałasu określonych wskaźnikami LDWN i LN” określonego uchwałą  
Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 
r. - w zakresie dróg wojewódzkich oraz przyjęcia Prognozy oddziaływania  
na środowisko ww. Aktualizacji Programu – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek 
Zarządu Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Ostródzkiemu wykonania zadań 
własnych Województwa Warmińsko-Mazurskiego w zakresie promocji turystyki  
w części dotyczącej organizacji imprezy pod nazwą „Wojewódzkie Obchody 
Światowego Dnia Turystyki” w 2018 roku – referująca: p. Wioletta Śląska-Zyśk, 
Wicemarszałek Województwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć 
międzynarodowych w ramach Konkursu „WM DLA WM. WSPARCIE 
WSPÓŁPRACY MIĘDZYNARODOWEJ JST W WOJEWÓDZTWIE 
WARMIŃSKO-MAZURSKIM W 2018 ROKU”  – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-Mazurskich 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. działań  
w zakresie kultury – referująca: p. Wioletta Śląska-Zyśk, Wicemarszałek Województwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez Zarząd Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania mieniem Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego za rok 2017 – referujący: p. Marcin Kuchciński, Członek 
Zarządu Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 
deficytu budżetu i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych 
pożyczek i kredytów – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2018-2039 – referujący: p. Gustaw 
Marek Brzezin, Marszałek Województwa.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2018 rok – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

21. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  
22. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
23. Wnioski i oświadczenia radnych. 
24. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV Sesji Sejmiku z dnia 19.02.2018 r. 
25. Sprawy różne. 
26. Zamknięcie Sesji. 

 
Następnie Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radni wraz z materiałami sesyjnymi  

otrzymali pismo Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 28 lutego br., które jest 
odpowiedzią na pismo z 19 lutego br.  

 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między posiedzeniami 

sesji. 
 

     Załącznik nr 3 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Marszałek Województwa zobowiązał się do 
przedstawienia informacji nt. wdrożenia Regionalnego Programu Operacyjnego Warmii i Mazur na 
lata 2014-2020 i z uwagi na to poprosił o zabranie głosu. 

 
Marszałek Województwa poprosił Dyrektorów poszczególnych Departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego odpowiedzialnych za wdrażanie  
i koordynację Regionalnego Programu Operacyjnego Warmii i Mazur na lata 2014-2020  
o przedstawienie informacji.  
 

Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej, p. Lidia Wójtowicz korzystając  
z prezentacji multimedialnej przedstawiła realizację RPO WiM 2014-2020 wg stanu na 25 marca 
2018 r. 

 
     Załącznik nr 4 

 
Dyrektor Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, p. Zbigniew 

Cieciuch  korzystając z prezentacji multimedialnej omówił realizację EFRR w RPO WiM 2014-202 
wg stanu na 28 lutego 2018 r. 

Załącznik nr 5  
 

Dyrektor Departamentu Europejskiego, p. Michał Opieczyński  korzystając z prezentacji 
multimedialnej scharakteryzował stan wdrażania EFS RPO WiM 2014-2020 wg stanu na 28 lutego 
2018 r.  

Załącznik nr 6  
 
 
Radna Bożenna Ulewicz poprosiła o przekazanie radnym prezentacji multimedialnych 

dotyczących stanu realizacji RPO WiM 2014-2020, które zostały zaprezentowane.  
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4. Interpelacje i zapytania. 
 
 

Radna Teresa Krajewska 
„Sprawa, z którą zapoznaje Pana Marszałka, swoją problematyką i oddziaływaniem obejmuje 

wszystkie osoby niepełnosprawne w województwie warmińsko-mazurskim, uprawnione do zakupu 
biletów ulgowych. 

Rozporządzenie Pani Minister Rafalskiej, nowelizujące Ustawę o rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, obowiązuje od 1-go września 2017 r. Na tej podstawie osoby niepełnosprawne 
wyposażone zostały w nowe legitymacje (LON), w którym dane wrażliwe takie jak i stopień 
niepełnosprawności i choroby zostały zakodowane. Legitymacja jest dokumentem, który powinien 
być respektowany w każdej zdarzającej się okoliczności. Niestety tak nie jest. Przewoźnik 
ARRIVA BUS, z którym Urząd Marszałkowski podpisał umowę o dofinansowanie przewozu osób 
niepełnosprawnych nie akceptuje nowego dokumentu. Poprzez odmowę sprzedaży biletów 
ulgowych tym samym łamie prawa niepełnosprawnych i ustawę o danych wrażliwych. Sprzedaż 
możliwa jest wyłącznie na podstawie zaświadczenia z PCPR, w którym stwierdzona jest 
niepełnosprawność. W tej sprawie interweniowało Ministerstwo Rodziny, pismem z dnia 
12.01.2018 r., w którym zaleca się wyposażenie podmiotów w sprzęt QR umożliwiający odczyt – 
lecz bez rezultatów.  

Reasumując: dokument, który niepełnosprawnym zwraca poczucie godności,  
w naszym województwie nie ma zastosowania. Brak urządzenia do odczytu u przewoźnika  
powoduje, że osoba kupującą bilet ulgowy poddana jest swoistej „publicznej inwigilacji”, co do 
swego stanu zdrowia. Kierowca łamie prawo, a Urząd Marszałkowski nie ma narzędzi do ochrony 
praw pokrzywdzonych, gdyż podpisanie umowy z przewoźnikiem tej kwestii nie zabezpieczają. W 
tej okoliczności wydaje się, że pilną potrzebą jest wyposażenie przewoźników w czytniki QR. 
Informuje, ze koszt jednego urządzenia waha się w granicach 100 zł, więc nie jest poza 
możliwościami finansowymi Urzędu. Proszę o ustosunkowanie się do opisanej sytuacji”.  

 
Radny Patryk Kozłowski 
„9 marca 2018 roku w Ostródzie odbył się „Samorządowy Dzień Sołtysa” w związku  

z tym proszę o informację, czy był to „Samorządowy Dzień Sołtysa”, czy „Dzień Sołtysa Polskiego 
Stronnictwa Ludowego”?  Proszę również o informację, czy impreza ta była finansowana przez 
Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego, czy przez Polskie Stronnictwo Ludowe? Jaki 
był koszt tej imprezy?  Dlaczego radni województwa warmińsko-mazurskiego nie otrzymali 
zaproszenia na „Samorządowy Dzień Sołtysa”? 

 
Radny Krzysztof Żochowski 
Zwrócił się z interwencją w sprawie odcinka drogi Kwietniewo-Parchoły. Dodał, że odcinek 

jest w bardzo złym  stanie technicznym i zagraża bezpieczeństwu okolicznych mieszkańców, którzy 
korzystają z tej  drogi. Dodał również, że zwrócił się z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich  
z pytaniem, kiedy planowana jest  przebudowa tej drogi oraz, jakie są szacunkowe koszty tej 
inwestycji.  Nadmienił, że uzyskał odpowiedź, że w tym roku nie będzie remontu tej drogi i trudno  
przedstawić koszty remontu. Zdaniem radnego szacunkowe koszty każdej inwestycji można 
opracować, w związku z tym poprosił o informacje jakie są plany i kiedy  planowany jest remont tej 
drogi.  

 
Radna Bożenna Ulewicz 

1. „Uprzejmie proszę o podsumowanie zagranicznych wyjazdów wszystkich Członków Zarządu 
Województwa w tej kadencji: 

a) ile razy, 
b) dokąd, 
c) koszt każdej delegacji”. 
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2. „W opisówce do budżetu województwa na rok 2018, na str. 83 przy wydatkach przypisanych 
Teatrowi im. Stefana Jaracza w Olsztynie znalazły się inwestycje, które zdaniem Dyrektora Teatru 
nie dotyczyły jego Teatru. Proszę zatem o wyjaśnienie jakiej placówki dot. następujące wydatki: 

a) remont pralni – 60 tys. zł,  
b) montaż systemu wentylacji w pomieszczeniach pracowni…. – 20 tys. zł,  
c) modernizacja systemu wentylacji dużej sceny………………. – 104 tys. zł, 
d) modernizacja systemu interkomowego……………………….. – 72 tys. zł” 
 

Radny Paweł Szliwiński 
„Mając na uwadze wizytację drogi wojewódzkiej nr 510 Pieniężno – Granica Państwa, 

odcinek Lelkowo-Granica Państwa przez Pana Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich, zwracam 
się z interpelacją o ujęcie w budżecie na 2018 rok środków finansowych na remont nawierzchni na 
odcinku DW nr 510. 

Wniosek ten jest uzasadniony w sposób szczególny opinią Dyrektora Zarządu Dróg 
Wojewódzkich na temat katastrofalnego stanu nawierzchni oraz stanowiskiem pilnej konieczności 
naprawy nawierzchni ww. drogi”.  

 
Marszałek Województwa w nawiązaniu do zgłoszonych interpelacji poinformował, że 

odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Następnie odniósł się do wypowiedzi radnego Patryka 
Kozłowskie i wyjaśnił m.in., że „Dzień Sołtysa” jest drugą edycją i był organizowany podobnie jak 
w roku ubiegłym. Dodał, że w następnej kadencji radni województwa również otrzymają 
zaproszenie. Podkreślił, że nie była to polityczna impreza, a samorządowa uroczystość, na którą 
przybyli sołtysi, którzy są zainteresowani funkcjonowaniem ich roli w samorządzie.  

 
Radny Patryk Kozłowski  powiedział m.in., że jako radni otrzymują mnóstwo zaproszeń,  

a na tę uroczystość nie otrzymali, w związku z tym poprosił o informację.  
 
Radny Józef Dziki  powiedział m.in., że podczas jednego ze spotkań z sołtysami pojawiła się  

informacja nt. dofinansowywania działalności sołtysów po 8 tys. zł.  Poprosił  o informację, gdzie 
to jest ujęte w budżecie.  

 
Marszałek Województwa w odniesieniu do wypowiedzi radnego Józefa Dzikiego 

powiedział m.in., że w budżecie na rok 2018, który został przyjęty przez radnych, ujęta jest pozycja 
dotycząca „Małych Grantów Sołeckich”. 

 
Radna Bożenna Ulewicz zapytał, jaki był koszt tej imprezy. 
 
Marszałek Województwa odpowiedział, że koszt wyniósł około 120-130 tys. zł. 
 
Poproszono Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich  o  przedstawienie aktualnej sytuacji.   

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, p. Waldemar Królikowski  w nawiązaniu do 

pytań dotyczących stanu dróg wyjaśnił, że wszystko ma związek ze środkami, które przeznaczone 
są na remont dróg w regionie. Odniósł się do drogi nr 527 i poinformował, że połowa odcinka tej 
drogi została wpisana do budżetu i będzie zrobiona w tym roku. Natomiast jeżeli  chodzi o drogę nr 
510 to poinformował, że po spotkaniu z Wójtem ustalono zakresy i jeżeli pojawią się środki to  ta 
droga zostanie poprawiona.  Odniósł się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Żochowskiego 
dotyczącej szacowania kosztów remontów dróg i wyjaśnił, że nie lubi wymyślać i  przedstawia 
zawsze konkretne informacje. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu aktualizacji strategii 
rozwoju społeczno-gospodarczego województwa warmińsko-mazurskiego. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
Załącznik nr 7 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

  
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu „Analiza sytuacji na rynku pracy  

w województwie warmińsko-mazurskim w 2017 roku”. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Załącznik nr 8 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Pana J.M. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
„Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

 
Załącznik nr 9 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Lima Sp. z o.o. Spółka Komandytowa do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego 
Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
obwody łowieckie”. 

 
Załącznik nr 10 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Maestro Investments Sp. z o.o. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały 
Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada  
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie”. 

 
Załącznik nr 11 



8 
 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Pana A.N. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
„Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

  
Załącznik nr 12 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Panią K.W., Pana J.W., Pana M.W. i Pana M.W. do usunięcia naruszenia prawa 
dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na obwody łowieckie”. 

 
Załącznik nr 13 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod uprawy 

maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2018 roku w Województwie 
Warmińsko-Mazurskim. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Załącznik nr 14 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Aktualizacji „Programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, położonych wzdłuż dróg 
krajowych oraz wojewódzkich na terenie województwa warmińsko-mazurskiego  
o obciążeniu ponad 3 mln pojazdów rocznie, których eksploatacja spowodowała 
negatywne oddziaływanie akustyczne w wyniku przekroczenia dopuszczalnych poziomów 
hałasu określonych wskaźnikami LDWN i LN” określonego uchwałą  
Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. - 
w zakresie dróg wojewódzkich oraz przyjęcia Prognozy oddziaływania  
na środowisko ww. Aktualizacji Programu. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Załącznik nr 15 

 
Radny Marek Szter poprosił Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie o przygotowanie informacji dotyczącej hałasu na drodze nr 595, 
czyli drodze prowadzącej z Barczewa do Jezioran. Poprosił również o informację na temat 
ewentualnych działań podejmowanych w tym zakresie. Dodał, że mieszkańcy zgłaszają swoje 
wątpliwości co, do uciążliwości drogi i ma to związek z rozwijającymi się żwirowniami.  

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku,  

p. Julian Osiecki  poddał treść uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Ostródzkiemu wykonania zadań 

własnych Województwa Warmińsko-Mazurskiego w zakresie promocji turystyki  
w części dotyczącej organizacji imprezy pod nazwą „Wojewódzkie Obchody Światowego 
Dnia Turystyki” w 2018 roku. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że Komisja Strategii 

Rozwoju oraz Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 

Załącznik nr 16 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 
Osiecki  poddał treść uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 

terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć 
międzynarodowych w ramach Konkursu „WM DLA WM. WSPARCIE WSPÓŁPRACY 
MIĘDZYNARODOWEJ JST W WOJEWÓDZTWIE WARMIŃSKO-MAZURSKIM  
W 2018 ROKU” . 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że Komisja Współpracy 

Międzynarodowej i Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 

Załącznik nr 17 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 
Osiecki poddał treść uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-Mazurskich 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. działań  
w zakresie kultury. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że Komisja Kultury  

i Edukacji oraz Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Załącznik nr 18 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 

Osiecki poddał treść uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez Zarząd Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania mieniem Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego za rok 2017. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że Komisja Budżetu 

 i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 19 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 

Osiecki poddał treść uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 

deficytu budżetu i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych 
pożyczek i kredytów. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że Komisja Budżetu 

 i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  

Załącznik nr 20 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 
Osiecki poddał treść uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2018-2039. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że wpłynęła autopoprawka 
do ww. projektu uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką.  

Załącznik nr 21 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 
Osiecki poddał treść uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 
 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na 2018 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że wpłynęła autopoprawka 
do ww. projektu uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką.  

Załącznik nr 22 
 

Radna Teresa Krajewska zapytała, jak oprocentowane są kredyty, które zaciąga Urząd 
Marszałkowski.  

 
Skarbnik Województwa wyjaśnił, że zaciągane kredyty są w sporej wielkości w związku   

z tym oprocentowanie jest niskie i wynosi w graniach  2 %.  Powiedział m.in., że obecnie jest 
korzystana  sytuacja w kształtowaniu się stóp procentowych, które głównie  decydują o wielkości 
poziomu oprocentowania.  
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Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian 

Osiecki poddał treść uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 6. 
 

 
21.  Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
 

Nie wniesiono. 
 
22. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki poinformował, że odpowiedzi na 
zgłoszone interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 
 
23. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 
Nie wniesiono. 

 
24. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV Sesji Sejmiku z dnia 19.02.2018 r. 
 

Wobec braku uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki zarządził głosowanie 
nad przyjęciem protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 
25. Sprawy różne. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki przypomniał, że do 30 kwietnia br.  Radni 
zobligowani są do złożenia oświadczenia majątkowego. Poinformował, że kolejna sesja Sejmiku 
zaplanowana jest na 24 kwietnia 2018 r. Następnie złożył życzenia świąteczne.   

                   
26. Zamknięcie Sesji. 

 
Zamykając obrady XXXV sesji Sejmiku Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Julian Osiecki 

podziękował wszystkim za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

        Przewodniczący Sejmiku 

 

                   Jan Bobek 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


